
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2022 

Veense Jongerenraad 

23-12-2022 

Advies Studietoeslag 



Geacht college,  

16 november 2022 kregen wij de adviesaanvraag studietoeslag binnen. Dank voor het gevraagde advies 
en wij appreciëren het enorm dat jullie aan ons denken. In het gevraagde advies staan een viertal vragen 
waar u wenst onze visie over te krijgen. In dit advies beantwoorden wij de vier vragen en gaan wij vooral 
in op de vraag over het communicatieplan. De vragen over de beleidsregel hebben we weinig aandacht 
aanbesteed, aangezien onze kennis daarvoor niet toereikend is.  
 
 
Hoe beoordeelt u de concept beleidsregel als geheel? 

Ondanks onze beperkte expertise op dit gebied denken wij dat dit een goed idee is, omdat een flink 
aantal jongeren hiermee geholpen zullen worden. 
 
 
De gemeente conformeert in deze beleidsregel aan de landelijk gestelde normbedragen. Deze komen 
overeen met de per 1 januari 2022 al geldende normbedragen voor de individuele studietoeslag. Kunt 
u zich hierin vinden? 

Ja, naar ons oordeel zijn deze bedragen ruim genoeg voor een extra duw in de rug. Daarnaast zijn het 
landelijke gestelde normbedragen en wijken gemeenten hier over het algemeen niet van af. 
 
 
De gemeente wil de belasting van een medisch onderzoek voor aanvrager beperkt houden door deze 
in principe eenmalig uit te voeren en zo mogelijk gebruik te maken van reeds beschikbare 
rapportages. Hoe waardeert u dit? 

Dit is een goede ontwikkeling. Door het medisch onderzoek slechts een enkele keer uit te voeren (en 
waar mogelijk zelfs gebruik maken van reeds beschikbare rapportages), wordt de drempel voor de 
aanvraag verlaagt. 
 
 
Hoe beoordeelt u het concept communicatieplan? Hebt u hier nog aanvullingen of suggesties voor? 

Allereerst is het een goed plan om de regeling op de website te tonen. Dit zorgt ervoor dat deze regeling 
een stuk toegankelijker wordt, echter zijn wij van mening dat bepaalde punten duidelijker en concreter 
mogen worden uitgewerkt. We zullen dit hieronder verder onderbouwen. 

In bijlage 1 wordt meerdere keren verwezen naar de term ‘WTOS’, hoewel deze wel uitgelegd staat in 
artikel 1 van concept beleidsregel studietoeslag, is deze niet gemakkelijk te vinden voor de gemiddelde 
gebruiker. Wij adviseren dan ook om ofwel deze term weg te laten, of duidelijker uit te werken.  

Eveneens wordt er in de laatste voorwaarde verwezen naar een afzienbare termijn, ook hier adviseren 
wij om deze term beter uit te leggen. Het is namelijk niet duidelijk of deze termijn enkele maanden, of 
meerdere jaren bedraagt.  

Verder staat er in bijlage 1: “Deze bedragen gelden per 1 juli 2022.” De studietoeslag stijgt met het 
minimumloon mee, dus zijn wij van mening dat het een goed idee is om duidelijk te maken dat de 
studietoeslag meestijgt met het minimumloon. 



Daarnaast staat er in bijlage 1: “De gemeente neemt binnen acht weken een besluit op je aanvraag.” Bij 
een goedkeuring krijg je de acht weken met terugwerkende kracht uitbetaald, is het mogelijk om dit toe 
te voegen? 

In de concept beleidsregel staat dat je soms recht hebt op de toeslag met terugwerkende kracht. Het 
lijkt ons goed om in bijlage 1 erbij te zetten dat je mogelijk recht hebt op de toeslag met terugwerkende 
kracht. 

De volgende aanbeveling gaat over het samenwerken met scholen en universiteiten. Wij zijn erg 
benieuwd naar hoe dit zal worden bewerkstelligd. Gebeurt dit door middel van een nieuwsbrief, of 
worden leerlingen individueel benadert? Wordt het MBO ook benaderd? 

In bijlage 2 staat dat het geldt voor inwoners uit verschillende gemeenten, maar via de link kom je op 
een site waar als voorwaarde staat dat je in de gemeente Veenendaal woont.  

Als laatste onze visie over het promoten van de regeling via sociale media. Om te beginnen is het een 
goed idee deze regeling te promoten op Sociaal Startpunt en door middel van een persbericht. Er wordt 
daarna gesproken over het promoten van de regeling op social media. Hoe wordt dit concreet vorm 
gegeven? Gebeurt dit met behulp van advertenties op social media, of wordt er gebruik gemaakt van 
een reeds bestaand account (en zo ja, welk account)? Wij zien graag dat jullie het nieuws ook in de 
bibliotheek (cultuurfabriek) laten zien, omdat veel jongeren hier komen en het daarmee goed wordt 
verspreid. Uiteraard willen wij deze regeling ook op onze sociale mediakanalen promoten. 
 
 
Hoogachtend, 
 
De Veense Jongerenraad 
 


